
Namens de ZLTO Oosterhout  en persoonlijk, wil ik zeggen dat ik en wij blij zijn 
dat dit college met een nieuwe frisse blik tegen besluiten betreffende de 
Bromtol rotonde aankijkt.  

We zijn dankbaar als agrariërs  als we aansluiting kunnen houden vanuit Den 
Hout op de rotonde.  We wonen en werken in Den Hout. Onze bedrijven 
moeten goed toegankelijk zijn, zoals  voor toeleveranciers, en voor afnemers 
van onze produkten zoals vrachtwagens die de melk komen ophalen, of 
vrachtwagens die aardbeien komen halen etc. Ook voor onze loonwerkers is 
het belangrijk dat zij onze bedrijven goed kunnen bereiken en niet moeten 
omrijden om percelen van Houtse bedrijven die in Made liggen te bemesten, of 
om het gras of de mais binnen te halen.  Voor ons als boeren is dit belangrijk 
want dit omrijden wordt qua tijd en brandstof weer doorgerekend aan ons.  
Ook kunnen hoge landbouwvoertuigen niet onder het viaduct door op het eind 
van Den Hout en dus is de rotonde voor hen de enigste weg naar Made.  
Immers door het centrum van Made heen past vaak niet en is ook niet 
wenselijk.

Voor de leefbaarheid in Den Hout is het ook fijn als alle verkeersbewegingen 
via meer wegen kunnen.  Verkeersbewegingen van en naar boerderijen, maar 
er zijn ook meer bedrijven hier gevestigd in ondernemend Den Hout.   Als je de 
aftakking van de rotonde die van en naar het dorp gaat,  afsluit, verplaatst het 
verkeer zich weer noodzakelijk naar andere wegen, waardoor het op andere 
wegen veel drukker wordt, zoals bv de Vrachelsestraat.  Dat komt de 
leefbaarheid van bewoners  van die straten niet ten goede.

We hopen dat er middels een nieuw onderzoek al eerder genoemde 
alternatieven en wellicht ook nieuwe alternatieven worden onderzocht en dat 
er met alle partijen in Den Hout wordt gezocht naar een alternatief met 
voldoende draagkracht vanuit Den Hout. 

Dankuwel.


